
 

REFERAT 
 

  

Tema: Bypakke Sandefjord - Møte administrativt råd 

  

Dato: 15.11.2024 

  

Deltagere: Olav Uldal (Statens vegvesen) 

Gunnar Berg Treidene (Vestfold fylkeskommune) 

Sindre Væren Rørby (Sandefjord kommune, møteleder) 

Signe Moland (Sandefjord kommune, referent) 

 

 

  

Forfall: Christoffer Gjendem (Jernbanedirektoratet) 

 

  

 

Referat: 

SAK ANSVAR 

1. Status for arbeidet:  

Kommunen orientert kort om bakgrunnen for bypakka, signeringen 

24.09.24 og kommunens avsatte midler til arbeidet. 

 

2. Prosjektplan: 

Kommunen orienterte kort om utkastet til prosjektplanen.  

 

Deltagernes innspill til endringer: 

• Administrativt råd skal behandle og godkjenne alt som legges 

frem for styringsgruppa. Derfor blir det feil dersom 

referansegruppen skal ha en egen kobling direkte til 

styringsgruppa slik det er foreslått i organiseringen i planen.  

• Sefrid Line Jakobsen fra Jernbanedirektoratet står oppført både 

i styringsgruppa og administrativt råd. Det er normalt sett ikke 

de samme personene som kan sitte i begge grupper. JBD har 

senere lagt inn Christoffer Gjendem i administrativt råd (han 

sitter også i sekretariatet).  
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• Med de rettelser som er foreslått kan planen fremmes for 

styringsgruppa. 

 

Oppfølging: Kapitlet om organisering endres.  

Behandling og vedtak:  

Planen er revidert etter innspill fra administrativt råd og det anbefales at 

styringsgruppa fatter følgende vedtak: Prosjektplan for arbeidet med 

Bypakke Sandefjord tas til orientering.  

 

 

 

SK 

3. Kommunikasjonsstrategi: 

Kommunen orienterte kort om utkastet til kommunikasjonsstrategi. 

Strategien er utarbeidet i samarbeid med partene i bypakka.  

 

Deltagernes innspill/forslag: 

• Strategien bør være enda mer overordnet; skille mellom strategi 

og handlingsplan. Strategien bør ligge fast, mens 

handlingsplanen revideres.  

• Sandefjord kan lære mye av arbeidet i øvrige bypakke-byer som 

har pågått en stund. 

• Det bør etableres et bredt samarbeid om kommunikasjon 

bestående av ressurser fra alle partene i Bypakke Sandefjord, i 

tillegg til Bypakke Tønsberg og Larvik, og mulig også Grenland.  

 

Oppfølging: Fylkeskommunen v/Gunnar Berg Treidene tar initiativ til 

samarbeidet, og dialogen bør komme i gang snarlig.  

 

Behandling og vedtak:  

Kommunikasjonsstrategien arbeides videre med i en samarbeidsgruppe før 

den fremmes på nytt for administrativt råd. Styringsgruppa orienteres om 

arbeidet som pågår. 
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4. Aktiviteter for 2025: 

Kommunen orienterte kort om aktivitetene som planlegges neste år. Disse 

er: 

• Utarbeide handlingsplan 

o Det gjennomføres et oppstartsmøte/workshop med bred 

tverrfaglig deltagelse.  

• Kommunikasjon 

o Nettsider 

o Grafisk profil 

o Informasjons-/kampanjearbeid 

• Strakstiltak/midlertidige tiltak 

• Planarbeid  
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• Gatebruksplan og parkeringsstrategi Sandefjord sentrum 

• Holdeplasser og kollektivknutepunkt Sandefjord sentrum 

 

Deltagernes innspill/forslag: 

• Medvirkning om handlingsplanen bør omfatte fagfolk fra alle parter, 

referansegruppa, og innbyggerne i Sandefjord. Det ble forslått å 

først arrangere workshop med fagfolk. Deretter referansegruppe og 

innbyggere.  

• Høste erfaringer fra Larvik og deres medvirkning/workshop.  

Oppfølgning: 

Sekretariatet skal jobbe videre med planleggingen av aktivitetene for 2025 i 

møte 25.11 og kommer etter dette tilbake med mer info om arbeidet med 

handlingsplan og workshop. Spesielt dato for workshopen er viktig å få på 

plass.  
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5. Møteplan 2025-2026 

I møtet ble det diskusjon om møteplan og samarbeidsformer. Oppsummert: 

• Det er ønskelig med 4 møter i året for administrativt råd. 2 fysisk og 

2 på Teams.  

• Møtene bør fortrinnsvis legges fredager (eller torsdager).  

• Det må ses på hvordan disse møtene legges i forhold til 

styringsgruppemøtene. Før og etter. 

• Administrativt råd ønsker å bli innkalt til styringsgruppemøter som 

observatører.  

• Administrativt råd ønsker også å bli innkalt til den tverrfaglige 

workshopen som planlegges tidlig i 2025.  

• Leder av sekretariatet sender innkalling til møter for 2025 snarlig.  
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6. Eventuelt  

Ingen saker. 

 

 

 


